

(EU) 2021-277 修订 POPs 法规

2021年2月23日，欧盟委员会在其官方公报(OJ)上公布法规(EU) 2021/277，追加对持久性有机污染物(POPs)法规(EU) 2019/1021 附录 I 中有关五氯苯酚(Pentachlorophenol, PCP)及其盐类和酯类的特定豁免限值，规定该豁免适用于物质、混合物和物品中五氯苯酚及其盐和酯含量等于或小于 5mg/kg 的情况。该法规于公布后的第二十天起生效，适用于各成员国。

具体更新内容如下：

物质	CAS 号	特定豁免
五氯苯酚(PCP)及其盐和酯类	87-86-5(及其他)	就本条目而言，第 4(1)条第(b)点应适用于物质、混合物或物品中五氯苯酚及其盐和酯类的浓度等于或低于 5mg/kg (按重量计为 0.0005%)。

五氯苯酚及其盐和酯类早已列入法规 POPs 法规的附录 I 中，但当时并未规定其“无意微量污染物(UTC)”限值，使得该条款的实施并不具体。此次对 POPs 法规五氯苯酚(PCP)及其盐和酯类的限值的明确，更便于法规的执行。

详细信息请查看(EU) 2021/277 原文

(EU) 2021-277 revise POPs regulation

On 23 February 2021, Regulation (EU) 2021/277 was published in the Official Journal of the European Union (OJEU) to set a limit for PCP, its salts and esters, under the POPs Regulation. This Regulation shall enter into force on the twentieth day following that of its publication in the Official Journal of the European Union.

The text of the new requirement is below:

Substance	CAS No	Specific exemption on intermediate use or other specification
Pentachlorophenol and its salts and esters	87-86-5 and others	For the purposes of this entry, point (b) of Article 4(1) shall apply to concentrations of pentachlorophenol and its salts and esters equal to or below 5 mg/kg (0.0005 % by weight) where they are present in substances, mixtures or articles

When the POP Recast Regulation was published, pentachlorophenol (PCP) and its salts and esters were listed in Annex I to the legislation without an Unintentional Trace Contaminant (UTC) limit value. Such UTC would clarify the legal situation and would facilitate the enforcement.

See (EU) 2021/277 original for more details



Taineng Industrial District, Sandun
Science & Technology Zone,
Hangzhou, 310030, China

Phone (86) 571 88905188
Fax (86) 571 88905288
Web www.hqts-qai.com

更多相关信息，敬请联系我们。

杭美质量技术服务有限公司

中国浙江省 杭州市西湖区三墩科技园泰能工业园 B 幢

Phone: +86 571 8890 7029 (technical)

Test Request: tech@hqts-qai.com